
 
 

 
T.a.v.: Raadseleden gemeente Bloemendaal 
 
Geachte Raadsleden, 
 
Tot mijn schrik vernam ik dat de Gemeente Bloemendaal het plan heeft om de toeristenbelasting in 
2023 drastisch te verhogen tot maar liefst 5 euro per persoon per nacht, conform de besluitvorming 
bij de vaststelling van de begroting 2023 via Amendement B “Beperking lokale lasten 
Bloemendaal”. Na de forse verhoging voor 2022 een bijzonder onwelkome verrassing. Een stijging 
van meer dan 50%.  De sector is veelal seizoensgebonden. Tarieven 2023 zijn al een aantal maanden 
bekend omdat onze gasten vaak ruim op voorhand willen boeken voor het seizoen erop. Uw 
voorgenomen verhoging maakt de kosten voor hun verblijf fors hoger. Deze uitzonderlijk late 
bekendmaking van voorgenomen tarief maakt duidelijk dat de belangen van de sector door de 
gemeente verre van serieus worden genomen.  
 

vind ik deze stijging onevenredig fors, 
onredelijk en onverstandig. Ook ben ik teleurgesteld in het feit dat, bij een voornemen van zo een 
hoge verhoging, er geen overleg wordt gevoerd met de sector die tijdens corona onder druk lag en 
ook nu al een hoge tariefstelling toeristenbelasting kent (gemiddelde hoogte toeristenbelasting 
Noord-Hollandse kust gemeentes is lager dan € 2,00). De huidige werkwijze geeft het beeld van een 
overheid die niet bereid is een open overleg te voeren met de sector over wiens rug deze besluiten 
gemaakt worden. Uiteraard begrijp ik dat ook de gemeente Bloemendaal te maken heeft met flinke 
kostenstijgingen. Om deze gestegen kosten echter rechtstreeks te verhalen op onze gasten, daar ben 
ik pertinent op tegen. Juist van een gemeente verwacht ik een gedegen bedrijfsvoering en 
vooruitziende blik om met een solide vangnet achter de hand kostenstijgingen op andere wijze op te 
vangen dan door een verhoging van de toeristenbelasting. Op deze wijze wordt de toeristenbelasting 
ingezet om het gat in de begroting te vullen op een wijze waar de sector enerzijds niets aan heeft en 
anderzijds niets tegen kan doen.  
 
Ik wil u erop wijzen dat ook mijn Nederlandse en buitenlandse gasten in het dagelijkse leven al bijna 
een jaar zuchten onder het juk van inflatie, enorm gestegen rekeningen en financiële onzekerheid. 
Uw voornemen voor de verhoging van de toeristenbelasting doet hen op pijnlijke manier realiseren 
dat kamperen, als duurzame en traditioneel redelijk betaalbare wijze van vakantie vieren in eigen 
land en in de natuur, voor de gemiddelde kampeerder bijna onbetaalbaar wordt. Een gemiddelde 
nacht kamperen kost ca € 50 per nacht. Een gezin bestaande uit 4 personen 
betaald daar bovenop, wanneer u uw plannen doorzet, € 20,00 per nacht aan toeristenbelasting. Van 
het totaalbedrag dat op deze wijze per nacht betaald moet worden is op deze wijze bijna 30% 
belasting! Mocht u zo’n gat in de begroting hebben dan zou ik u willen vragen de suggestie te 
overwegen om in de toeristenbelasting een differentiatie aan te brengen die onderscheid maakt 
tussen bv hotels en campings. De hoogte van de toeristenbelasting heeft voor campinggasten een 
verhoudingsgewijs veel grotere impact dan bij een hotelovernachting. 
 
Door deze voorgenomen exorbitante verhoging positioneert u Bloemendaal als kwalitatieve 
kustplaats in een slechte concurrentiepositie en dat kan potentieel grote schade doen aan onze 
bedrijfsvoering en aan dat van de gehele recreatiesector. Met negatieve gevolgen voor de inkomsten 
toeristenbelasting.  
 



 
 

Als betrokken recreatie-exploitant heb ik verschillende keren (een afvaardiging) van het college 
mogen ontvangen op Camping de Lakens. Ook ben ik betrokken en actief deelnemer in bv het  
 
strandoverleg. Bij de afsluiting van het kampeerseizoen 2022 hebben wij aan het Bloemendaalse 
strand een samenkomst gehad waar ook wethouder Heijink aanwezig was. Vanuit de zaal kwam toen 
de vraag over de verwachtingen van de hoogte van de TB voor 2023. Wethouder Heijink noemde 
daar een bedrag van € 3,50. Met daarbij de uitspraak dat door de toeristenbelasting te laten stijgen 
het mogelijk was om de eigen bevolking te ontzien. Zonder verdere communicatie wordt over de rug 
van de toerist maar zeker ook van de recreatiesector (alle collegae die ik dinsdag 20 december belde 
om te vragen naar hun bevindingen wisten ook niet van deze voornemens) gaten in de begroting 
gedicht. Als ik lelijk zou willen denken zou ik dit kunnen zien als op geniepige wijze een beslissing, 
waarvan u allen weet dat het niet door de beugel kan, door de besluitvorming heen loodsen.  
 
De gasten van o.a. Camping de Lakens dragen flink bij aan de economie van Bloemendaal. Door te 
winkelen in het dorpshart, door te recreëren aan het strand en door geld uit te geven in de horeca. 
Een fors lagere opkomst op de camping en/of een gedaald uitgavenpatroon komt daarmee als een 
boemerang terug op het bord van de gemeente. Of de collega-ondernemers in het winkelhart en aan 
het strand. 
 
Geachte raadsleden, ik hoop dat ik met mijn schrijven de gemeente op andere gedachten kan 
brengen en u kan motiveren om de voornoemde stijging van de toeristenbelasting te schrappen of in 
ieder geval veel minder fors te verhogen. Ik blijf positief en heb daar vertrouwen in. Laten we met 
zijn allen ernaar streven om ook komend seizoen een heel gastvrije gemeente te zijn voor die 
tienduizenden gasten uit binnen- en buitenland zonder daarbij de hand op te houden. De hand op de 
knip houden, dat moeten onze gasten thuis helaas al genoeg. 
 
Djoerd Vulto 
 
 
 
Camping de Lakens 
 
 
 


